
 

 
 

 

 

Skolråd 2/10 2018 

Närvaro 13 föräldrar Helena Ida och Lotta 

 Organisation- Flik på hemsidan där ni hittar protokoll från skolrådet. 

Ida Cardelli ny bitr rektor 

Dubbellärartjänst mot 4-6 samt assistentinsatser  

  

 Skolfotografering-I år har samtyckesblankett i enlighet med GDPR 

skickats ut.  Skolkatalogen känns värdefull och har ett värde för 

föräldrarna för att få se nya/gamla kamrater och lärare med fler… 

Diskussion kring juridiken enligt med GDPR. 

Skolrådets uppfattning är att vi ska fortsätta med skolfotografering. 

Rektor ser till att vi får ett nytt avtal nästa år. 

Ett förslag är att dela upp stadierna. Eller att distribuera enskilda ark på 

skolfotografier. 

 Julavslutning- Förslaget är att fira julavslutningen kvällen innan. Vad 

kan skolrådet bidra med denna kväll? 

Baka på t.ex. hemkunskapen 

Kl 17.00 är en bra tid att starta. 

Glögg och pepparkaka- föräldrarådet 

Informationsblad om skolrådet och dess mervärde och infoblad om att 

ta med sig varmt och pepparkakor. 

Allsångslåtar med i programmet är ett önskemål 

 Bästa skolkommun 2022- indikatorerna är att höja andelen antagna till 

gymnasiets yrkesprogram. Meritvärden ska höjas, läsförmågan år 1, Np 

3,6 & 8, frånvaron ska minska och elevers hälsa ska öka. 

 Åretsfokusområde LHU- hälsosamlivsstil- kost, fysiskaktivitet, sömn, 

stress, avslappning, ökad självkänsla. 



Info kring EHM- Elevhälsomöten 

Diskussion om hur vi kan arbeta kring elever som inte äter och 

skolmatsalens miljö. 

Elevrådet kommer arbeta med de 7 fokusområdena. Vilka frågor ska vi 

ta med till elevrådet? Detta kommer diskuteras vidare nästa möte den 

25 okt 

Ett förslag från ledningen är att skolrådet skulle kunna ordna en 

Föräldrakväll där de 7 fokusområdena tas upp- kan skolrådet hålla i en 

sådan kväll? Komma ut till årskurser? Yrkeskompetenser skulle kunna 

visas i klassrummen.  

Kort Information kring vårkvällen i maj tema hälsa. 

 Nästa skolråd 25 okt. Alla hälsas hjärtligt välkomna till detta möte. 

 


